
DJ’s over hún ADE

“A
m

sterdam
 Dance Event is en blijft een cruciaal onderdeel van de jaarlijkse kalender, en het feit dat 

het in m
ijn thuisland plaatsvindt m

aakt het des te specialer. Ieder jaar organiseren w
e m

et m
ijn label 

Protocol Recordings een evenem
ent om

 A
DE m

ee af te trappen. Dit jaar vieren w
e de vijfde verjaardag 

van het label: ‘5 Years of Protocol’. Het is een van de w
einige keren dat iedereen sam

enkom
t en w

e de 
m

ogelijkheid hebben om
 vrienden en collega’s uit te nodigen om

 sam
en achter de draaitafels te staan. 

Daarnaast is het de perfecte kans voor m
ijn fam

ilie en vrienden om
 m

e te zien draaien, en dat m
aakt A

DE 
altijd extra bijzonder. Som

s is het een gekkenhuis, m
aar altijd op een goede m

anier. Het is zo tof om
 m

et 
iedereen op hetzelfde m

om
ent op dezelfde plaats te zijn, allem

aal verenigd door de passie voor m
uziek. 

Nieuw
e partnerships, sam

enw
erkingen, nieuw

 talent…
 je w

eet nooit w
at een A

DE nu w
eer brengt!”

'N
ieuw

e partnerships, 
sam

enw
erkingen, nieuw

 talent... 
je w

eet nooit w
at een ADE  

nu w
eer brengt'

N
ICKY ROM

ERO

Am
sterdam

 Dance Event (ADE) is sinds de eerste editie 
in 1996 uitgegroeid tot een gerenom

m
eerd platform

 voor 
de internationale dancescene. Dankzij ADE verandert 
Am

sterdam
 elk jaar heel even in het m

uzikale centrum
 van 

de w
ereld. Vele honderden dj’s geven er acte de présence. 

Hoe kijken zij aan tijdens het festival? 
D

O
O

R
: A

N
TH

O
N

Y DO
N

N
ER

“Het A
m

sterdam
 Dance Event is dé uitgelezen kans om

 collega-dj’s, artiesten en 
prom

otors van over de hele w
ereld te ontm

oeten. Iedereen kom
t tijdens A

DE bij 
elkaar. N

orm
aal zie je elkaar vanw

ege het vele reizen vrij w
einig. Dus het is erg tof 

om
 ze in de club, backstage of gew

oon op straat in het A
m

sterdam
se centrum

  
tegen het lijf te lopen. Ik kom

 vaak collega-dj’s en producers tegen die ik al heel 
lang niet gezien heb, en som

s resulteert dat in een gezellig drankje, een andere 
keer in een afterparty of som

s zelfs een spontane studiosessie. Tijdens A
DE w

eet 
je nooit hoe je dag er precies uit gaat zien en ook al zijn som

m
ige studiosessies w

él 
ingepland, je w

eet nooit w
at eruit gaat kom

en. Zo vond ik het bijzonder om
 bijvoor-

beeld m
et een legendarische dj als Tiësto uit eten te gaan. O

f m
et supertalent 

M
artin Garrix en de A

m
erikaanse partycrasher Carnage lekker te gaan afteren. 

A
DE is een zeer goed georganiseerd event, m

aar juist die spontane gebeurtenissen 
m

aken het ieder jaar w
eer een feestje! Ik zou een artist-only event w

el tof vinden, 
of w

ellicht een zaalvoetbaltoernooi voor artiesten en hun m
anagers.” 

'ADE is een zeer goed georganiseerd 
event, m

aar juist die spontane 
gebeurtenissen m

aken het ieder jaar 
w

eer een feestje'

 ALVARO 
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“Ik herinner m
e de eerste editie van het 

A
m

sterdam
 Dance Event, in 1995. Het w

as in de 
hoogtijdagen van de destijds w

ereldberoem
de 

A
m

sterdam
se clubavond Chem

istry. N
ederland 

w
as in de loop van de jaren negentig steeds 

belangrijker aan het w
orden in de internationale 

dancescene. Je had toen eigenlijk vooral W
inter 

M
usic Conference in M

iam
i en M

idem
 in Frankrijk 

als internationale beurzen op het vakgebied van 
elektronische (dans)m

uziek. W
aar M

idem
 een 

veel breder georiënteerde beurs w
as en is en 

W
M

C vooral oog had voor het com
m

erciëlere 
elem

ent van dansm
uziek, bracht A

DE een stukje 
inhoudelijkheid en culturele bagage m

ee die 
internationaal het verschil heeft w

eten te 
m

aken. Het A
DE w

ist precies op het juiste 
m

om
ent de toespitsing te realiseren die nodig 

w
as om

 een internationale beurs tot stand te 
laten kom

en die w
él allesom

vattend w
as als het 

om
 het genre gaat, en daarm

ee is het w
ereldw

ijd 
m

arktleider gew
orden.”

ISIS 

STEVE RACHM
AD

“Vier jaar geleden ging ik nog gew
oon naar 

school. Ik bezocht tijdens A
DE w

at panels 
van andere dj’s om

 te horen hoe zij te w
erk 

gingen en vond dat superinteressant, m
aar 

ik kon helaas niet naar de feestjes. Totdat 
Tiësto m

ij uitnodigde om
 bij hem

 langs te 
kom

en. Ik had m
ijn plaat Gecko naar hem

 
gestuurd, een sound die destijds een beetje 
gek en anders w

as, vandaar de naam
. Binnen 

vijftien m
inuten hing ik m

et hem
 op Skype 

en nodigde hij m
e uit voor een m

eeting op 
A

DE. Dit jaar sta ik m
et een eigen show

 
in Paradiso, net als tw

ee jaar geleden. Ik 
vind A

DE altijd supervet en geniet van 
alles w

at er in de stad gebeurt. Het is een 
w

eek w
aarin echt iedereen uit de industrie 

bij elkaar kom
t. De hele stad zit vol m

et 
feesten en je spreekt superveel m

ensen. 
Het voelt voor ons N

ederlanders als een 
thuisw

edstrijd. Het is voor m
ij ook gew

oon 
heel gaaf om

 al m
’n vrienden en fam

ilie uit 
te kunnen nodigen, zodat zij ook een keer 
kunnen zien w

at ik elk w
eekend in clubs en 

op festivals over de hele w
ereld doe.”

OLIVER HELDEN
S

'ADE heeft als beurs 
op het juiste m

om
ent 

internationaal het 
verschil w

eten te 
m

aken'

'Het m
ag m

isschien cliché klinken, m
aar ADE 

is voor m
ij echt een fam

ilieding gew
orden'

'Op ADE kunnen m
ijn 

vrienden en fam
ilie 

ook eens zien w
at ik 

elk w
eekend in clubs 

en op festivals over 
de hele w

ereld doe'

“A
DE is voor m

ij altijd een heel drukke perio-
de m

et w
einig slaap. Elk jaar draai ik veel, 

m
aar probeer ik ook veel bevriende artiesten 

te zien, sam
en lekker w

at te eten en van 
w

at quality tim
e sam

en te genieten. Som
s 

doe ik ook heel grappige dingen. Zo hebben 
w

e een paar jaar terug m
et A

D Bookings en 
Urban Ears m

et een foodtruck door de stad 
gereden. Om

dat ik als Steve Rachm
ad en als 

Sterac optreed, heb ik best w
at variatie in 

het soort show
s dat ik geef. M

ijn absolute 
highlight blijft de Ricardo Villalobos-avond 
in de W

arehouse Elem
entenstraat, w

aar 
Ricardo m

e al jarenlang blijft uitnodigen om
 

te draaien. Een eer! Het is voor m
ij ook echt 

een fam
ilieding gew

orden. Een andere  
terugkerende favoriet is Circoloco x 
Loveland. Dit jaar m

ag ik ook draaien bij de 
M

ateria x Kom
bination Research-avond 

op Verknipt – een plek w
aar ik m

et m
ijn 

vrienden draai. Het zal m
isschien cliché 

klinken, m
aar dit is ook w

eer een fam
ilie-

ding, w
aar w

e m
et m

eerdere artiesten van 
boekingskantoor A

D sam
en op één line-up 

kom
en staan. Ik kijk er nu al naar uit!”
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De foto’s bij dit artikel zijn gem
aakt door A

nthony Donner, die voor zijn boek Dutch DJs tw
eehonderd N

ederlandse dj's en producers en honderd 
professionals uit de dance-industrie interview

de en fotografeerde. H
et boek van A

nthony Donner is te bestellen via w
w

w
.dutchdjs.nl.

“Ik heb een speciale band m
et A

m
sterdam

 Dance 
Event. Ik w

as er dan ook al vanaf de allereerste 
editie bij. Ik heb in vele forum

s gezeten en op heel 
w

at feesten gedraaid. N
aast de indrukw

ekkende 
grote feesten, zoals Aw

akenings, is A
DE ook 

bekend om
 de kleine, intiem

ere feestjes op 
bijzondere locaties. Ik heb m

ooie herinneringen 
aan een feestje in de kelder van M

ary Go W
ild op 

de Zeedijk – gew
eldige sfeer. W

elk feest m
e het 

m
eest is bijgebleven? Dat van het label Transm

at 
in Paradiso, w

aar Detroit-technoliefhebbers uit 
de hele w

ereld sam
enkw

am
en. Dé plek om

 echt 
de diepte in te duiken en Transm

at-fans van 
het eerste uur sam

en m
et de jongste generatie 

liefhebbers in vervoering te brengen m
et obscure 

JUSTIN
 PRIM

E 

DIM
ITRI

'Het Detroit-techno-
feest van Transm

at 
in Paradiso is m

e het 
m

eest bijgebleven'

'ADE is voornam
elijk 

rennen en vliegen, 
m

aar het is de ideale 
plek om

 bij te kletsen 
m

et collega's'

“Begin 2016 w
erd ik tijdens een vrij w

eekend 
bij een zekere club op het Rem

brandtplein 
gew

eigerd vanw
ege m

ijn EDM
-outfit. “Ga 

je altijd stappen in je pyjam
abroek, vriend?” 

vroeg de portier. N
a pissed off

 deze club te 
hebben afgezw

oren, stond ik er een paar 
m

aanden later, tijdens A
DE, in dezelfde 

'pyjam
abroek' achter de draaitafels. Dat 

w
as gek genoeg de eerste keer dat ik op 

A
DE draaide. A

l die jaren daarvoor w
as ik al 

volgeboekt in het buitenland. Vorig jaar gaf 
ik een sem

inar over m
uziekproductie, aan 

zow
el beginnende als gevorderde producers, 

gevolgd door een aantal interview
s m

et 
tijdschriften en tv-zenders. Daarna een 
dinnerm

eeting m
et artiesten, w

aarna ik 
gestrest en nog net op tijd binnen kw

am
 

w
andelen voor m

ijn club gig. A
DE is 

voornam
elijk rennen en vliegen, m

aar het  
is een supertof concept en de ideale 
ontm

oetingsplek om
 w

eer even bij te 
kletsen m

et collega’s. Het enige w
at het 

nog toff
er zou kunnen m

aken is als er 
songw

riter cam
ps zouden zijn, en net zo 

veel studiosessies als club events.”

“Het A
m

sterdam
 M

usic Festival tijdens A
DE vorig jaar w

as voor ons een bijzondere gebeurtenis. 
M

aar ook de intiem
e feestjes m

oeten niet w
orden onderschat. M

et die evenem
enten heb je 

veel m
eer connectie m

et de fans. Een goed voorbeeld hiervan is onze eigen pub craw
l die w

e 
vorig jaar hebben georganiseerd. M

et een groep van 75 fans hebben w
e de kroegen rondom

 het 
Rem

brandtplein op z’n kop gezet. Het w
as een heel intiem

e sfeer, m
aar tegelijkertijd een gezellige 

chaos! Dit jaar organiseren w
e voor het eerst onze eigen M

axxim
ize Label Night in de Bitterzoet, op 

18 oktober. Dit geeft ons de m
ogelijkheid om

 het label sterker te profileren en de connectie tussen 
fans en het label hechter te m

aken. A
DE is altijd w

eer een van de hoogtepunten van het jaar. In die 
w

eek leeft er zo veel in de stad. Vorig jaar hebben w
e voor onze persdag drie kw

artier rondgereden 
om

 een parkeerplek te vinden. Eigenlijk helem
aal niet leuk, m

aar je w
ordt dan w

el w
eer een beetje 

m
elig van ellende. Het blijft de A

m
sterdam

se binnenstad, hè?” 'Bij de intiem
e 

feestjes, zoals 
onze pub craw

l, 
heb je veel m

eer 
connectie m

et 
de fans'

Detroit-tracks w
aar je norm

aal gesproken niet 
altijd aan toe kom

t. Het In Bed W
ith Dim

itri-
forum

 w
as ook m

em
orabel. Ik lag/hing/zat op 

een bed, om
ringd door fans en geïnteresseerden. 

Een m
an of dertig. N

aast m
ij een Technics 1200 

en een laptop. Ik liet delen van m
ijn m

uziek horen 
en vertelde hoe de num

m
ers tot stand w

aren 
gekom

en, sam
en m

et leuke anekdotes. Dat w
as 

een unieke, intiem
e setting.” 

BLASTERJAXX
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